
PROTOKÓŁ Nr 50 
 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w Krakowie 

Odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 22.02.2023 roku o godz. 19.30 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian – jednogłośnie 

 

Ad.3.  Sprawy bieżące :                 

3.1  Projekt uchwały Zarządu Dzielnicy XVII w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/265/2022 z dnia 12 lipca 

2022r. z późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 
2023.   

Głos zabrali Z. Rajski , L. Zaleński, , J. Wójcik, P. Mleczko. 

Komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Zarządu Dzielnicy XVII. 
 

3.2  Pismo  ZZM w sprawie  nadania nazwy parku na terenie Dzielnicy XVII imienia Jana Matejki.  Komisja 

przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.3  Pismo J. Zabagło – dot. rozbiórki wychodka murowno- drewnianego na działce nr. 422/1 przy ul. 

Wańkowicza 17. 

Głos zabrali : J. Zabagło, P. Mleczko, L. Zaleński, J. Wójcik. 

 Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZDMK do p. Inspektora J. Kurka 
 

3.4  Pismo J. Zabagło – dot. nasadzeń drzew na działce nr. 167/14 Ob. 44.  

Glos zabrali J. Zabagło, L. Zaleński, P. Mleczko, J. Wójcik. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZZM. 
 

3.5  Pismo – dot. informacji ze stanu realizacji zadań Dzielnicy XVII za rok 2022.  

Głos zabrali L. Zaleński, Z. Rajski. 

Komisja rozpatrzyła pismo i jednogłośnie  przyjęła do wiadomości bez uwag.  
 

3.6  Pismo  ZZM – dot. prośby o wycenę zadań remontowych na terenie Dzielnicy XVII. ( remont ciągów 

pieszych).  

Głos zabrali: L. Zaleński, P. Mleczko, J. Wójcik, J. Zabagło, Z. Rajski 

Komisja w sprawie wyceny zadań ZZM zagłosowała jednogłośnie, bez uwag. 
 

3.7  Pismo ZZM – dot. możliwości budowy chodnika przy ul. Porazińskiej. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.8  Pismo ZZM – w sprawie jesiona rosnącego przy ul. Kantorowickiej. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

3.9  Pismo 39  ZZM – dot. wydania decyzji na usunięcie drzew i krzewów da terenie Dzielnicy XVII. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

Ad. 4.  Oświadczenia i komunikaty  -    Brak 

Ad.5.   Zamknięcie posiedzenia   

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska w Radzie Dzielnicy XVII zostanie ogłoszony 

na sesji Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Ochrony  Środowiska zakończono o godz. 20.15         

  

Protokół sporządził :        Przewodniczący komisji : 

Zbigniew Rajski              Zbigniew Rajski 


